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Nu har vintern kommit och tiden går med raska steg mot jul och nyår. Innan
helgerna har vi några saker vi vill informera er alla om.
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Nästa hiss att moderniseras är den i port 58. Arbetet kommer att påbörjas
nästa år, preliminärt vecka 6 och avslutas under vecka I I. Mer information
kommer när arbetet närmar sig. Tillftilliga postfack kommer att installeras i
porten och den posten kommer sedan att läggas i respektir,e brer.inkast l-2
gånger i r.eckan.

r-rr. 1 r[ri ] i I]st i] ri s I r?i {;}i r-,}]§ l*r,ge;l} anr't' * \,a ri }i ;i r r r} et. i } ri i}
Stadsbvgsnadskontoret håller nu på att sammanställa inkomna svar och
synpurrkter på byggplanerna. En redogörelse a\. synpunkterna presenteras fur
stadsbyggnadsnämnden under {arde kvartalet 2o25. Nämnden kommer
därefter attfatta beslut om den fortsatta inriktningen for byggplanerna.

Det reviderade forslaget kommer sedan att visas for oss och andra
remissinstanser. Vi kommer då attfa yttra oss över det justerade florslaget.
Styrelserna iAdelsö, Björkö och Tosterö kommer är,en i fortsättningen ha
kontakt med berörda politiker och beslutsfattare och informera våra
medlemmar om vad som händer med byggplanerna.
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